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Rada Miejska Lędziny  
Radni - Sesja  

Protokół nr XXXI/2020 

XXXI Sesja w dniu 25 czerwca 2020  

Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk  

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020, poz.713.) oraz art. 15 zzx ust. ustawy 

z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 

poz. 568 ) otworzyła XXXI Sesję Rady Miasta. 

Obecność potwierdziło 14 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Nieobecna radna Bogumiła Stolecka. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca zawnioskowała o usunięcie z porządku obrad punktu 3, 4, 5, 6, 7 ponieważ 

pod tymi protokołami nie ma podpisanych przewodniczących prowadzących obrady 

a protokół bez podpisu nie jest ważny odnosząc się do statutu, że protokół powinien być 

podpisany przez przewodniczącego. 
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Pracownik obsługujący posiedzenie sesji wyjaśnił, że protokoły nie zawierają podpisu, 

ponieważ protokoły były przedkładane do podpisu po zatwierdzeniu protokołu na sesji i tak 

do tej pory było to praktykowane od początku VIII kadencji. 

Do obrad dołączyła radna Bogumiła Stolecka. 

Radny Szymon Simonicz złożył wniosek formalny. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Szymona Simonicz o bezpośrednią transmisję sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła 

Stolecka 

BRAK GŁOSU (1): Hubert Handy 

Radny Paweł Wanot odczytał i złożył wniosek wraz z uzasadnieniem: 

„Szanowni Mieszkańcy, szanowna Pani Burmistrz, Szanowni pracownicy Urzędu Miasta, 

Szanowna Rado.  

Komisja Rewizyjna w Lędzinach pod przewodnictwem Radnego Bogusława Dzierżaka 

obradowała na posiedzeniach w dniach 11 oraz 18 maja nad sprawozdaniem finansowym, 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2019 oraz dokonała oceny informacji o stanie 

mienia komunalnego. Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Miasta Lędziny. Trzech członków komisji było „za” zaś czterech 

członków komisji było „przeciw”, nikt się nie wstrzymał. 

Art. 18a ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym wskazuje, iż „Komisja rewizyjna opiniuje 

wykonanie budżetu gminy i występuje z wnioskiem do rady gminy w sprawie udzielenia lub 

nieudzielenia absolutorium wójtowi. Wniosek w sprawie absolutorium podlega 

zaopiniowaniu przez regionalną izbę obrachunkową.”   

Regionalna Izba Obrachunkowa zaopiniowała ww. wniosek w sposób negatywny. 

W uzasadnieniu uchwały nr 4200/I/108/2020 Regionalna Izba Rachunkowa wskazała, że 

przepisy ustaw wyraźnie wymagają, aby komisja rewizyjna we wniosku kierowanym do rady 

gminy w sposób jednoznaczny wskazała, czy wnioskuje do organu stanowiącego o udzielenie 

czy też o nieudzielenie absolutorium organowi wykonawczemu. W dalszej części 

uzasadnienia czytamy, że „Odnosząc się do zaprezentowanego przebiegu prac Komisji 

Rewizyjnej dotyczących wniosku Komisji w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta 

Lędziny I skład orzekający powziął zasadniczą i bardzo istotną wątpliwość, co do treści 

wniosku Komisji Rewizyjnej w przedmiocie absolutorium dla Burmistrza, który został 

skierowany do Rady Miasta Lędziny. Skład nie był w stanie jednoznacznie stwierdzić, czy 
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Komisja Rewizyjna wystąpiła do Rady Miasta z wnioskiem o udzielenie czy też 

o nieudzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta. Wynika to przede wszystkim z braku 

wyraźnego i niebudzącego wątpliwości sprecyzowania w sentencji wniosku, za czym 

wnioskuje do Rady Miasta Komisja Rewizyjna. Dodatkowo ocenę przebiegu prac Komisji 

utrudnia wskazywanie w przesłanych materiałach wzajemnie sprzecznych danych 

dotyczących kierunku przedmiotowego wniosku […]”.  

W dalszej części uzasadnienia stwierdzono, że „Skład stwierdził, że Komisja Rewizyjna Rady 

Miasta Lędziny nie skonsumowała w pełni wskazanego przepisu. Należy ponownie 

podkreślić, że wniosek komisji rewizyjnej organu stanowiącego jednostki samorządu 

terytorialnego przesłany do regionalnej izby obrachunkowej celem zaopiniowania, musi 

jednoznacznie wskazywać, czy komisja wnioskuje o udzielenie, czy też o nieudzielenie 

absolutorium organowi wykonawczemu oraz zawierać uzasadnienie, z którego będzie 

wynikać, że został on oparty na dokonanej ocenie wykonania budżetu i ma swoje 

umocowanie w odpowiedniej opinii komisji rewizyjnej, która powinna być dołączona do 

wniosku” 

Powyższe stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej wskazuje, iż Rada Miasta na dzień 

dzisiejszy nie otrzymała stosownego wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącego udzielenia 

bądź nieudzielenia absolutorium, nie wypełniając tym samym przesłanek ustawowych. 

Dlatego też składam wniosek o zmianę porządku obrad dzisiejszej sesji poprzez usunięcie 

w całości punktu 11 wraz z podpunktami.  

Art. 28aa ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym wskazuje, że „Rada gminy rozpatruje raport, 

o którym mowa w ust.1, podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady gminy 

w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium wójtowi. Raport rozpatrywany jest 

w pierwszej kolejności. Nad przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się 

debatę.” Dlatego też wnoszę o zmianę porządku obrad poprzez usunięcie w całości punktu 10 

wraz z podpunktami.  

Rozporządzenie Ministra Finansów z dnia 31 marca 2020 roku w sprawie określenia innych 

terminów wypełniania obowiązków w zakresie ewidencji oraz w zakresie sporządzenia, 

zatwierdzenia, udostępnienia i przekazania do właściwego rejestru, jednostki lub organu 

sprawozdań lub informacji § 4 ust. 2 umożliwia podjęcie ww. uchwał do dnia 29 sierpnia 

2020 roku.  

Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Pawła Wanota o usunięcie z porządku obrad punktu 10. Rozpatrzenie 

raportu o stanie gminy Lędziny za 2019 rok wraz z podpunktami oraz punktu 11. 

Rozpatrzenie sprawozdania Burmistrza Miasta z wykonania budżetu Miasta Lędziny za 2019 

rok wraz z podpunktami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 



4 

 

PRZECIW (3): Bogusław Dzierżak, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca Rady Miasta oznajmiła, że uchwała w sprawie absolutorium powinna być 

jednoznaczna, czyli za udzieleniem lub za nieudzieleniem absolutorium oraz powinna 

zawierać opinię tylko przewodniczącego Komisji R ewizyjnej pana Bogusława Dzierżaka a 

nie Pani Skarbnik. 

Mecenas Wojciech Berendowicz wyjaśnił, że Pani Skarbnik podpisała się pod uzasadnieniem 

do projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi. 

Przewodnicząca poinformowała, że po informacji uzyskanej z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, uzasadnienie powinno być napisane tylko przez komisję rewizyjną. 

W związku z tym, iż zostały wykreślone punkty 10 i 11 z porządku obrad Mecenas zwrócił 

się, aby wnioskodawca przedstawił, jakie dalsze działania mają zostać podjęte przez 

Burmistrz Miasta. Mecenas Berendowicz wyjaśnił także, że projekt uchwały w sprawie 

absolutorium jest jak najbardziej jednoznaczny. 

Radny Paweł Wanot w zakresie wskazania kolejnych działań, jakie powinny zostać podjęte 

odniósł się do uzasadnienia Regionalnej Izby Obrachunkowej cyt. „Skład nie był w stanie 

jednoznacznie stwierdzić czy komisja rewizyjna wystąpiła do rady Miasta z wnioskiem 

o udzielnie czy też nieudzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta, wynika to przede 

wszystkim z braku wyraźnego i niebudzącego wątpliwości sprecyzowania w sentencji 

wniosku, za czym wnioskuje do Rady Miasta komisja rewizyjna”. Radny zwrócił się także do 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej pana Bogusława Dzierżaka o zwołanie komisji 

i uzupełnienie braków, tak żeby został w pełni skonsumowany Art. 18 a ust.3, po podjęciu 

odpowiednich działań i skierowaniu odpowiedniego wniosku wraz z uzasadnieniem. 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do mecenasa o wyjaśnienie dotyczące podpisów na 

protokole. 

Mecenas Wojciech Berendowicz poinformował, że w statucie jest mowa o tym, że protokół 

powinien zawierać podpisy, ale w momencie, gdy zostanie zatwierdzony przez Radę Miasta 

i zaproponował, aby z uwagi na to, iż mogą być wprowadzane poprawki do protokołu, było to 

praktykowane jak do tej pory, czyli dopiero po zatwierdzeniu protokołu przez Radę Miasta. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z 09.04.2020 r. 

Radna Anna Wysocka oznajmiła, że w protokole została zawarta informacja, iż komunikacja 

odbywała się telefonicznie natomiast radna nie miała kontaktu ze względu na łącza. Odniosła 

się także do wniosku złożonego podczas tej sesji przez radnego Tomasza Kostyra. 

Przewodnicząca Rady Miasta zapytała, na jakiej podstawie Pan mecenas zgodził się na 

wniosek formalny o reasumpcję? 

Mecenas odniósł się do wcześniejszej dyskusji, że pomimo zapisu w statucie, radni zgłaszają 

uwagi do protokołu na sesji.  

Odnośnie wniosku formalnego mecenas poinformował, że nie ma wpływu na to, kto zgłasza 

wnioski, może dokonać jedynie oceny czy jest on zasadny czy nie a to Rada Miasta decyduje 

każdorazowo czy przyjąć wniosek formalny czy nie. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z 09.04.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław 

Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (4): Maria Głos, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Karol Kolny 

BRAK GŁOSU (1): Hubert Handy 

Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z 30.04.2020 r. 

Wobec braku uwag i pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z 30.04.2020 r. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Elżbieta Ostrowska 

5. Przyjęcie protokołu z XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z 07, 22, 25.05.2020r. 

Wobec braku uwag i pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z 07, 22, 25.05.2020r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1): Sebastian Zimnal 

6. Przyjęcie protokołu z XIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z 25.05.2020 r. 

Wobec braku uwag i pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z 25.05.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Elżbieta Ostrowska 

Sprostowanie omyłki pisarskiej: w dniu 25.05.2020 r. odbyła się XXIX Nadzwyczajna Sesja. 

7. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Miasta z 28.05.2020 r. 

Wobec braku uwag i pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Miasta z 28.05.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Elżbieta Ostrowska 

BRAK GŁOSU (1): Szymon Simonicz 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji rewizyjnej za II kwartał 2020 r. 

Przewodniczący Komisji rewizyjnej Bogusław Dzierżak odczytał sprawozdanie z działalności 

komisji za II kwartał 2020 roku. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca rady Miasta poinformowała, że sprawozdanie zostało udostępnione radny 

w aplikacji eSesja. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

10. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy Lędziny za 2019 rok. (punkt zdjęto z porządku 

obrad) 

a) Debata nad Raportem o stanie gminy Lędziny za 2019 rok. (punkt zdjęto z porządku 

obrad) 

b) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Miasta 

Lędziny. (punkt zdjęto z porządku obrad) 
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11. Rozpatrzenie sprawozdania Burmistrza Miasta z wykonania budżetu Miasta 

Lędziny za 2019 rok: (punkt zdjęto z porządku obrad) 

a) Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Lędziny za 2019 rok wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego; (punkt zdjęto z porządku obrad) 

b) Przedstawienie opinii RIO do sprawozdania Burmistrza Miasta z wykonania budżetu 

miasta za 2019 rok; (punkt zdjęto z porządku obrad) 

c) Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium Burmistrza 

Miasta za 2019 rok; (punkt zdjęto z porządku obrad) 

d) Przedstawienie opinii RIO do wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium; 

(punkt zdjęto z porządku obrad) 

e) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Lędziny wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Lędziny za 2019 

rok; (punkt zdjęto z porządku obrad) 

f) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium Burmistrza Miasta z tytułu wykonania 

budżetu miasta za 2019 rok; (punkt zdjęto z porządku obrad) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr LXII/428/10 rady Miasta Lędziny 

z dnia 30 czerwca 2010 roku w sprawie utworzenia wydzielonego rachunku dochodów – 

ze zmianami. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr LXII/428/10 rady Miasta Lędziny z dnia 

30 czerwca 2010 roku w sprawie utworzenia wydzielonego rachunku dochodów – ze 

zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2): Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra 

PRZECIW (10): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Tadeusz Ingram, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 
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Uchwała w sprawie uchylenia uchwały nr LXII/428/10 rady Miasta Lędziny z dnia 30 

czerwca 2010 roku w sprawie utworzenia wydzielonego rachunku dochodów – ze zmianami 

nie została podjęta. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIX/219/16 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 30 czerwca 2016 roku w sprawie określenia jednostek budżetowych 

gromadzących dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich 

przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 

i wydatków nimi finansowanych, dokonywania w nich zmian i ich zatwierdzania – ze 

zmianą. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIX/219/16 Rady Miasta Lędziny z dnia 

30 czerwca 2016 roku w sprawie określenia jednostek budżetowych gromadzących dochody 

na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 

sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania 

w nich zmian i ich zatwierdzania – ze zmianą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2): Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (10): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

Uchwała w sprawie uchylenia uchwały nr XXIX/219/16 Rady Miasta Lędziny z dnia 30 

czerwca 2016 roku w sprawie określenia jednostek budżetowych gromadzących dochody na 

wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 

sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania 

w nich zmian i ich zatwierdzania – ze zmianą nie została podjęta. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 2, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2): Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (10): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok nie została podjęta. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Radny Paweł Wanot zwrócił się do Skarbnik Miasta o przedstawianie omawianych zmian 

w projekcie uchwały. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że kolejne zmiany dotyczą: zmniejszeniem kwoty subwencji 

oświatowych dla placówek oświatowych, w związku ze zmniejszeniem standardu na jednego 

ucznia z poziomu 5985, 52 zł do poziomu 5917, 89 zł. Skutki finansowe w zakresie 2020 roku 

są na poziomie 187 177, 00 zł i o taką kwotę Ministerstwo finansów zmniejszyło subwencje 

oświatową, kolejna zmiana związana z otrzymaniem dotacji z Urzędu Marszałkowskiego 

w zakresie ZIT 1 na efektywne energetycznie oświetlenie drogowe w wysokości 296 076, 00 

zł. Zmiana wydatków bieżących związana jest z gospodarowaniem odpadami, zmiana 

wydatków majątkowych związana z rozbudową i modernizacją Szkoły Podstawowej Nr 1 

(roboty dodatkowe, które wyniknęły w trakcie budowy 108 899, 00 zł). 

Radny Paweł Wanot zapytał czy zmniejszenie subwencji oświatowych negatywnie wpłynie 

na funkcjonowanie lędzińskich szkół i przedszkoli oraz czy Ministerstwo Edukacji pokryje 

różnicę wynikającą z obniżenia subwencji oświatowych? 

Skarbnik Miasta poinformowała, że nie wpłynie to na placówki oświatowe gdyż nie będą 

miały zmniejszonego planu finansowego ze względu na to, że zostały przesunięte środki 

z dotacji z Urzędu Marszałkowskiego z rozliczenia z lat ubiegłych i brak dochodów związany 

z subwencją oświatową został uzupełniony. 

Przewodnicząca poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Łukasz Kuczek 

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok 

została podjęta. Uchwała otrzymała numer XXXI/184/20 i stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

16. Podjęcie uchwały zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2020-2026. 

Radny Paweł Wanot zwrócił się o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że zmiany związane są ze zmianą kwot 

dochodów w zakresie podejmowanych zarządzeń przez Burmistrza Miasta. Zmiany dotyczą 

aktualizacji zadania wymiana źródeł światła oświetlenia drogowego na efektywnie 

energetycznie ZRID 2 dokumentacja polegająca na aktualizacji okresu zadania z lata 2019-

2021 na lata 2020-2021. 

Radny Szymon Simonicz zapytał, jaki był całkowity koszt ulicy Modrej, jaka była dodatkowa 

kwota oraz całkowity koszt ulicy Plebiscytowej. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej Jacek Saternus odpowiedział, że koszt robót 

budowlanych ul. Modrej wynosi 244 385, 85 zł do tego nadzór 4305, 00 zł. Całkowity koszt 

będzie znany w momencie przyjęcia obiektu na stan majątkowy. 

Radny Łukasz Kuczek zwrócił się o wyjaśnienie punktu 1123 poprawa efektywności 

energetycznych budynków jednorodzinnych na kwotę 600 000, 00 zł, ponieważ w 

poprzednim WPF tego zapisu nie było. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że jest tylko jedna zmiana, która polega na ty, że w zadaniu 1121 

wymiana źródeł światła oświetlenia drogowego na efektywnie energetycznie ZIT 2 

dokumentacja zmienia się data realizacji w miejsce roku 2019 wpisany jest rok 2020, żadnych 

innych zmian w wykazie przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej w stosunku do 

poprzedniej uchwały nie ma. 

Burmistrz Miasta zawnioskowała o 10 minut przerwy w celu przygotowania dokumentacji 

i przesłania radnym, aby wyjaśnić wszelki niejasności dotyczące zmian w projekcie uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Burmistrza Miasta o 10 minut przerwy w obradach w celu przygotowania 

dokumentacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (11); Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Maria Głos 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tomasz Kostyra 

BRAK GŁOSU (2): Tadeusz Ingram, Elżbieta Ostrowska 

Po przerwie Burmistrz Miasta poinformowała, że radnym zostały przesłane materiały 

i wszystkie zapisy się zgadzają. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 2020-

2026. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Szymon 

Simonicz, Paweł Wanot 

PRZECIW (3): Maria Głos, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5): Hubert Handy, Karol Kolny, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawi zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Lędziny na lata 2020-2026 w została podjęta. Uchwała otrzymała numer 

XXXI/185/20 i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Radny Sebastian Zimnal zapytał o odszkodowania dotyczące Olszyc, boczna Hołdunowska, 

Blych. 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości (…) Agnieszka Jałowiecka wyjaśniła, że są to 

zobowiązania gminy za przejęcie nieruchomości pod drogę. 
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Burmistrz Miasta odniosła się do projektu uchwały w sprawie zwiększenia linii kredytowej 

o kolejne dwa miliony. To nie jest nic więcej niż kwota obligacji, która była podjęta 

w budżecie na 2020 r. Radnym zostały przesłane wszelkie analizy dochodów i wydatków 

w lipcu i sierpniu, ponieważ w lipcu jest przerwa wakacyjna i nie są zaplanowane posiedzenia 

sesji i komisji, a w sierpniu płynność finansowa gminy może być zagrożona, dlatego został 

przedstawiony projekt uchwały o zwiększenie linii kredytowej. 

Radna Anna Wysocka złożyła wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przejście do 

głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnej Anny Wysockiej o zakończenie dyskusji i przejście do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

PRZECIW (5): Hubert Handy, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Paweł Wanot, Sebastian 

Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Tomasz Kostyra 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Tomasz Kostyra 
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Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok 

została podjęta. Uchwała otrzymała numer XXXI/186/20 i stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony trzech 

lat - kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Lędziny, położonej w Lędzinach przy ul. Gwarków. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony trzech lat - 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, 

położonej w Lędzinach przy ul. Gwarków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony trzech lat - kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, 

położonej w Lędzinach przy ul. Gwarków została podjęta. Uchwała otrzymała numer 

XXXI/187/20 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony trzech 

lat - kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej niezabudowanej, stanowiącej 

własność Gminy Lędziny, położonej w Lędzinach przy ul. Lędzińskiej. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony trzech lat - 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej niezabudowanej, stanowiącej własność 

Gminy Lędziny, położonej w Lędzinach przy ul. Lędzińskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony trzech lat - kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej niezabudowanej, stanowiącej własność Gminy 

Lędziny, położonej w Lędzinach przy ul. Lędzińskiej została podjęta. Uchwała otrzymała 

numer XXXI/188/20 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 

w Lędzinach przy ul. Juliusza Słowackiego. 

Radny Paweł Wanot zwrócił się z pytaniem, jaka będzie kwota uzyskana ze sprzedaży 

nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady Miasta złożył wniosek formalny, aby pracownicy merytoryczni 

uczestniczyli w obradach zdalnie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącej Rady Miasta, aby pracownicy merytoryczni uczestniczyli 

w obradach zdalnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Tomasz Kostyra, Szymon Simonicz 

BRAK GŁOSU (1): Paweł Wanot 

Mecenas odniósł się do przegłosowanego wniosku, wyjaśniając, że Urząd Miasta będzie 

musiała zapewnić każdemu pracownikowi mikrofon, słuchawki i ewentualnie urządzenie 

rejestrujące obraz, co jest związane z wydatkiem. 

Pracownik Referatu Informatyki poinformowała, że większość komputerów jest stacjonarna 

i nie posiadają wbudowanych mikrofonów ani kamer. Zgodnie z systemem zarządzania 

bezpieczeństwa informacji, jaki obowiązuje w Urzędzie Miasta pracownicy nie wnoszą 

prywatnego sprzętu i nie podłączają do sieci. 
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Naczelnik Wydziału Nieruchomości (…) Agnieszka Jałowiecka odpowiedziała na 

wcześniejsze pytanie, ze może być to kwota około 200 000, 00 zł. Dokładna kwota będzie 

znana po otrzymaniu operatu. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 

w Lędzinach przy ul. Juliusza Słowackiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Maria Głos, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska 

BRAK GŁOSU (3): Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Lędzinach przy 

ul. Juliusza Słowackiego została podjęta. Uchwała otrzymała numer XXXI/189/20 i stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony 

trzech lat – kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy 

Lędziny. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2): Paweł Wanot, Anna Wysocka 
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Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XXXI/190/20 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/154/15 Rady Miasta Lędziny 

z dnia 14 grudnia 2015 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz 

ich poboru. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/154/15 Rady Miasta Lędziny z dnia 14 

grudnia 2015 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz ich poboru. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Bogumiła Stolecka 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XX/154/15 Rady Miasta Lędziny z dnia 14 grudnia 

2015 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz ich poboru została 

podjęta. Uchwała otrzymała numer XXXI/191/20 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

23. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Miasta złożyła interpelację, które stanowią załącznik nr 11 do 

protokołu. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Tadeusza Ingrama, aby punkt Interpelacje i zapytania był za 

punktem Wolne wnioski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk  
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PRZECIW (6): Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Paweł Wanot, 

Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Hubert Handy, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1): Elżbieta Ostrowska 

Radna Elżbieta Ostrowska złożyła interpelację dotyczącą analizy funduszu płac, która 

stanowią załącznik nr 12 do protokołu. 

Radna Elżbieta Ostrowska złożyła interpelację dotyczącą obsługi prawnej PGK Partner Sp.z 

o.o., która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Radna Elżbieta Ostrowska złożyła interpelację dotyczącą uporządkowania boiska na terenie 

osiedla Centrum I i Centrum II, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Radna Elżbieta Ostrowska złożyła interpelację dotyczącą placu zabaw na osiedlu Kolonia 

Piast, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Radna Anna Wysocka złożyła interpelację dotyczącą udostępnienia nagrań z komisji, która 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Radny Sebastian Zimnal zwrócił się z pytaniem czy żłobki i przedszkola będą otwarte od 1 

lipca 2020 r. 

Naczelnik Wydziału Oświaty (…) Iwona Gwóźdź poinformowała, że żłobek będzie 

zamknięty od 1 do 31 lipca, będą pełniły dyżury dwa przedszkola od 1 do 31 lipca Miejskiej 

Przedszkole Nr 2 w sierpniu będzie funkcjonowało Miejskie Przedszkole Nr 3. 

24. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski złożone przez radnego Szymona Simonicz. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Szymona Simonicz o treści: Zwracam się prośbą o załatanie dziur na ulicy 

Gwarków od bramy wjazdowej do Szkoły Podstawowej nr 2 im Gustawa Morcinka ul. 

Hołdunowska, aż po skrzyżowanie z ul. Janiny Lewandowskiej oraz naprawę podłoża po 

zlikwidowanym transformatorze. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 
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BRAK GŁOSU (1): Elżbieta Ostrowska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Szymona Simonicz o treści: Zwracam się prośbą o naprawę lampy 

miejskiej przy ulicy Gwarków 16. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Anna Wysocka 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Szymona Simonicz o treści: Zwracam się prośbą o umieszczenie lustra 

drogowego na skrzyżowaniu ulicy Gwarków blok nr. 56 i ul. Janiny Lewandowskiej 84. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Szymona Simonicz o treści: Zwracam się prośbą o wymianę piaskownicy 

na placu zabaw (osiedle Gwarków), przy ulicy Botanicznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Bogumiła Stolecka 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Szymona Simonicz o treści: Zwracam się prośbą o remont placu zabaw( 

osiedle Gwarków), przy ulicy Botanicznej w postaci odremontowania ławek, pomalowania 

tych ławek, drobnej naprawy urządzeń. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Anna Wysocka 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Szymona Simonicz o treści: Zwracam się prośbą by na oficjalnej stronie 

internetowej miasta Lędziny zostało stworzona nowa zakładka pt. Informacje Radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

BRAK GŁOSU (1): Anna Wysocka 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski radnego Karola Kolny. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Karola Kolny o wykonanie zabiegów pielęgnacyjnych zieleni tj. 

wykoszenie, przycięcie traw, szczególnie wokół skwerów przy ulicach Kordiana, 

Lewandowskiej, Wandy, przy Placu Chrobrego oraz przy ulicy Szewczyka: wykoszenie 

pobocza przy skrzyżowaniu ulic Pogodna i Palmowa. Oraz pozostałych zaniedbanych, w tym 

aspekcie terenów miejskich. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



21 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Karola Kolny o naprawę dziur powstałych na skrzyżowaniu ulic Palmowa- 

Lewandowska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Karola Kolny o zamontowanie tablicy z nazwą ulicy Palmowa od 34- 44 

w miejscu do tego przeznaczonym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Karola Kolny o naprawę zapadniętych studzienek kanalizacyjnych na ulicy 

Mickiewicza od ulicy Lewandowskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Karola Kolny o przeniesienie znaku 30 km/h znajdującego się na ulicy 

Palmowej zgodnie z planem organizacji ruchu wyżej wymienionej ulicy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Bogumiła Stolecka 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Karola Kolny o naprawę komina budynku byłej izby porodowej przy ulicy 

Hołdunowskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnej Anny Wysockiej. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek radnej Anny Wysockiej do Burmistrza Miasta Lędziny o treści: na prośbę 

mieszkańców zwracam się z wnioskiem o remont cząstkowy dróg (naprawa dziur) na ulicach: 

Reymonta, Ratusz, Spacerowa, Ławecka, Kraszewskiego, Hołdunowska od strony wejścia do 

Szkoły Podstawowej nr 2, Makuszyńskiego, Hołdunowskiej bocznej. Mieszkańcy zgłaszają 

mi, że dziury na drogach zagrażają życiu i zdrowiu ich dzieci. Odpowiedź proszę na piśmie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Hubert Handy 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski radnego Łukasza Kuczek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Łukasza Kuczek o naprawę znaków przy wjeździe na ul. Zacisze od strony 

ul. Fredry.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Łukasza Kuczek o naprawę studzienek kanalizacyjnych na skrzyżowaniu 

ul. Zacisze i ul. Fredry, Studzienka kanalizacyjna i rewizyjna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Łukasza Kuczek, aby co miesiąc przedstawić Radzie Miasta stan linii 

kredytowej ile zostało wykorzystane i na co oraz na jakie cele. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2): Paweł Wanot, Anna Wysocka 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Przewodniczącej Rady Miasta o przerwę w obradach do dnia 26.06.2020 r. do 

godziny 10.00.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3): Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach XXXI Sesji do dnia 26 czerwca 2020 r. do 

godziny 10.00. 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=fDCKUerGKPE&t=62s  

Kontynuacja obrad XXXI Sesji Rady Miasta w dniu 26 czerwca 2020 roku. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

https://www.youtube.com/watch?v=fDCKUerGKPE&t=62s
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8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk  

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

Nieobecna radna Elżbieta Ostrowska. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że radna Elżbieta Ostrowska usprawiedliwiła 

swoją nieobecność na drugiej części obrad w dniu 26.06.2020 r. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca wznowiła obrady XXXI Sesji Rady Miasta o godzinie 11:20. 

Obecność potwierdziło 14 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Wniosek Burmistrza Miasta o poszerzenie planowanego porządku obrad o projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

Wniosek stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek Burmistrza Miasta o poszerzenie planowanego porządku obrad o projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Maria Głos 
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NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Przewodnicząca poinformowała, że wniesiony punkt będzie miał numer 25 po wnioskach i 

oświadczeniach radnych. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Maria Głos 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

24. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca odczytała wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej oraz poddała go pod 

głosowanie. Wniosek stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej w imieniu mieszkańców bloku Kolonia Piast nr 3. 

Odpowiedź proszę dostarczyć do radnej Elżbiety Ostrowskiej. Załącznikiem do niniejszego 

wniosku jest pismo mieszkańców bloku Kolonia Piast wraz z podpisami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Hubert Handy 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 
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Przewodnicząca rady Miasta złożyła wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Przewodniczącej Rady Miasta o treści: Ponownie proszę o wypoziomowanie 

studzienki przy posesji znajdującej się na ulicy Folwarcznej 50, bo jest powodem zalewania 

posesji i deformacji drogi dojazdowej, wykonanej z puzzli, do budynku znajdującego się 

w drugiej linii na tej samej działce. Właściciele tej posesji od lat bezskutecznie interweniują 

w tej sprawie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Radny Łukasz Kuczek złożył wnioski. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Łukasza Kuczek, aby sesja absolutoryjna była transmitowana na żywo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Łukasza Kuczek o natychmiastowe zajęcie się remontem dachu 

w kamiennicy przy ul. Hołdunowskiej 11.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Radny Tomasz Kostyra złożył wnioski. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tomasza Kostyra o remont dziur na ul. Lipuszowej i ul. Trójkątnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2): Karol Kolny, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (2): Hubert Handy, Edward Urbańczyk  

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tomasza Kostyra do spółki Ekorec o dostarczenie mieszkańcom ulotek 

informacyjnych przypominających o sposobie segregacji odpadów i wznowienie akcji 

edukacyjnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław 

Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian 

Zimnal 

PRZECIW (2): Maria Głos, Łukasz Kuczek 

BRAK GŁOSU (2): Karol Kolny, Anna Wysocka 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Wniosek radnego Tomasza Kostyra o wykoszenie i uporządkowanie schodów prowadzących 

na Klimont od strony ul. Wyspiańskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (11): Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Maria Głos, Karol Kolny 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tomasza Kostyra o przejecie ulicy bocznej od ulicy PCK w kierunku 

kopalni Ziemowit. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

PRZECIW (8): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1): Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1); Elżbieta Ostrowska 

Wniosek nie został przegłosowany większością głosów. 

Radny Tadeusz Ingram złożył wnioski. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tadeusza Ingrama o zlikwidowanie dziur w jezdni na ul. Ekonomicznej i ul. 

Fredry oraz na skrzyżowaniu z ulica Grunwaldzką. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tadeusza Ingrama o wykoszenie boiska przy ul. Fredry. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Łukasz Kuczek 

BRAK GŁOSU (1): Tomasz Kostyra 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tadeusza Ingrama o montaż progu zwalniającego na ul. Traugutta przed 

zwężeniem od ul. Mickiewicza. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Wniosek radnego Tadeusza Ingrama o wycięcie suchego drzewa na ul. Ekonomicznej przy 

skrzyżowaniu z ul. Przodowników. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Bogusław Noras 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Radny Paweł Wanot złożył wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Pawła Wanot o naprawę nawierzchni na Placu Farskim oraz przy wyjeździe 

z Poczty Polskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2): Bogusław Noras, Szymon Simonicz 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Radny Sebastian Zimnal złożył wnioski. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Sebastiana Zimnal o wymianę nawierzchni na boisku na osiedlu Rachowy 

przy ul. Oficerskiej na podłoże tartanowe lub ze sztucznej trawy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (8): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Tadeusz Ingram, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz 

BRAK GŁOSU (2): Bogusław Noras, Anna Wysocka 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Sebastiana Zimnal do Pani Burmistrz o wystosowanie pisma o remont 

schodów, które prowadzą na osiedle Długosza, są to schody na placu autobusowym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk  

BRAK GŁOSU (2): Hubert Handy, Bogusław Noras 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Radny Hubert Handy złożył wnioski. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Huberta Handy o przeróbkę progu zwalniającego na ul. Podgórnej (próg 

jest za wysoki). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Huberta Handy o remont ławek na boisku na Stawiskach, zamontowanie 

desek.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Karol Kolny 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Radny Karol Kolny złożył wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Karola Kolny o montaż progu przy ul. Wandy 8 i ul. 30-lecia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Radny Edward Urbańczyk złożył wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Edwarda Urbańczyk o podanie całkowitych kosztów budowy ulicy Blych 

(mapki dokumentacja projektowa, wykonawcza, nadzór, wodociągi, oświetlenie, kwoty za 

wykup działek).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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 ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Radny Tomasz Kostyra złożył wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tomasza Kostyra o zestawienie kosztów modernizacji, przebudowy ul. 

Ułańskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6): Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (7): Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Szymon 

Simonicz, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Maria Głos 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Wniosek nie został przegłosowany większością głosów. 

Przewodnicząca Rady Miasta złożyła wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Przewodniczącej Rady Miasta o skrócenie progów na ul. Folwarcznej przez 

usunięcie uszkodzonych elementów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 
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BRAK GŁOSU (1): Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Maria Głos, Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Ostrowska 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok została podjęta. Uchwała 

otrzymała numer XXXI/192/20 i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

26. Komunikaty i informacje. 

Przewodniczący Komisji rewizyjnej Bogusław Dzierżak poinformował, że posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej odbędzie się w dniu29 czerwca 2020 r. o godzinie 15.30. 

Radny Hubert Handy przedstawił informację do mieszkańców w sprawie złożonych 

wniosków dotyczących naprawy dróg. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Edward Urbańczyk zwrócił się do mieszkańców 

z informacją, że posiedzenia komisji i sesji odbywają się w godzinach pracy Urzędu Miasta, 

co nie wiąże się z dodatkowymi kosztami Urzędu Miasta a komisje i sesje są przeprowadzane 

szybko i sprawnie z korzyścią dla mieszkańców. 

Radny Szymon Simonicz odniósł się do problemów mieszkańców ze swojego okręgu 

wyborczego, zwracając szczególną uwagę na bezpieczeństwo dzieci i mieszkańców. 

Przewodnicząca Rady Miasta odniosła się do tematu oświetlenia bocznej ulicy Goławieckiej 

oraz naprawy ulicy Polnej. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, aby każdy zaproponował, jakie należy wnieść 

zmiany w statucie gminy. 
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27. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 12:33 obrady 

XXXI Sesji Rady Miasta słowami: 

„Zamykam obrady XXXI Sesji Rady Miasta VIII Kadencji”. 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=MRwV4ieOMME&feature=youtu.be  

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny 

Maria Głos 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Danuta Komandera  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

https://www.youtube.com/watch?v=MRwV4ieOMME&feature=youtu.be

